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Art 38 vragen inzake glasbakken Maarheeze 

 

Geacht college, 

 

Op aandringen van o.a. Cranendonck Actief! heeft het college toegezegd zich opnieuw te 

buigen over de voor veel betrokkenen plotselinge verplaatsing van de glasbakken achter de 

Jumbo in Maarheeze. 

In de zomer 2019 is daartoe overleg geweest met betrokkenen en afgesproken dat er een 

vervolgoverleg zou komen. Toen dat vervolg leek uit te blijven heeft wethouder van der Wiel op 

27 januari j.l. medegedeeld dat dit vervolgoverleg in week 6 zou plaatsvinden.  

Opnieuw hebben wij navraag moeten doen bij de wethouder omdat ons signalen bereikten dat 

dit vervolgoverleg niet had plaatsgevonden. 

Positief verrast waren wij dan ook over de mededeling die namens het college door de 

gemeentesecretaris is gedaan tijdens het Presidium van 10 maart: 

‘Het gesprek met afvaardiging (van omwonenden) heeft begin februari plaatsgevonden. De 

afspraak was dat er een brief aan bewoners zou worden gezonden om half maart een 

bijeenkomst te plannen. Deze bijeenkomst heeft door het coronavirus niet plaatsgevonden. 

Zodra de gelegenheid er weer is wordt dit weer in gang gezet.’ 

Navraag in de buurt leidde echter tot verbazing: van een gesprek begin februari was niets 

bekend. 

 

Dat leidt tot de volgende vragen: 

1. Welke acties heeft het college sinds de zomer van 2019 ondernomen inzake de 

glasbakken in Maarheeze. Graag een tijdlijn met data en acties. 

2. Wie zijn uitgenodigd en wie hebben deelgenomen aan het gesprek dat volgens het 

college begin februari heeft plaatsgevonden? Graag een compleet overzicht van alle 

uitgenodigden c.q. deelnemers. 

3. Waar heeft dit gesprek plaatsgevonden c.q. welke vorm had dit gesprek? 

4. Is van dit gesprek een verslag gemaakt? Zo ja, kan dit als bijlage bij de antwoorden 

worden gedaan? Zo nee, kan dan kort worden samengevat wat er tijdens dat gesprek is 

besproken c.q. afgesproken? 

5. Als dit gesprek niet heeft plaatsgevonden hoe verklaart u dan de mededeling gedaan aan 

het Presidium? 

6. Wanneer denkt het college deze onnodig lang slepende kwestie tot een goed einde te 

brengen? 

Namens de fractie Cranendonck Actief! 

 

Karel Boonen 

 


